
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XXIV/20  

XXIV sesja RM odbyta w dniu 18 grudnia 2020 r.  

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2020 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:10 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota 

9. Adam Michalak 

10. Tomasz Pacek 

11. Szymon Raczyński 

12. Tomasz Rudny 

13. Tadeusz Szczepański 

14. Marzanna Szewczyk 

15. Alicja Żaguń 

Lista obecności Radnych stanowi - zał. 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi – zał. 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

XXIV sesji RM ?  

Radni nie zgłosili.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – zaproponował wprowadzenie dodatkowego projektu 

uchwały w sprawie petycji z dnia 10.12.20 r., która wpłynęła do Rady Miejskiej i została 

przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która to na swoim posiedzeniu 15.12.20 r. 

zajęła stanowisko w tej sprawie. Zaproponował wprowadzić ww. projekt jako pkt 10 



porządku obrad.    

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem  zmienionego porządku 

obrad ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

Przyjęty, zmieniony porządek obrad XXIV sesji RM, który stanowi - zał. nr 3 do protokołu. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2020 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła projekt ww. uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec 

Kujawski na 2020 rok. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 



Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIV/210/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 4).   

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2020 – 2024. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła projekt ww. uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2020 – 2024.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

 

Uchwała Nr XXIV/211/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 5).   

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2020 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła projekt ww. uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2020 oraz ustalenia planu finansowego tych 

wydatków.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIV/212/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 6).   

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Solec Kujawski na 2021 rok. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt budżetu Gminy na 2021 rok. 

T. Szczepański – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu – przedstawił wniosek 

Komisji w sprawie projektu budżetu Gminy na 2021 rok – zał. 7 do protokołu. 

Justyna Gapska – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – odczytała Uchwałę Nr 

8/P/2020 Składu Orzekającego Nr 2 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 

14.12.2020 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Solec Kujawski na 

2021 rok – zał. 8 do protokołu.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 



Głosowano w sprawie: 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2021 rok. 

 

 B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIV/213/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 9).   

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski 

na lata 2021 – 2024. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Justyna Gapska – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – odczytała Uchwałę Nr 

8/WPF/2020 Składu Orzekającego Nr 2 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z 

dnia 14.12.2020 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2021 – 2024 – zał. 10 do protokołu.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2021 – 2024.  



 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIV/214/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 11).   

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej 

na prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji pojazdów w siedzibie Urzędu 

Miejskiego w Solcu Kujawskim. 

 

M. Rudna – Plewa – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi 

Bydgoskiemu pomocy finansowej na prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji 

pojazdów w siedzibie Urzędu Miejskiego w Solcu Kujawskim.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Michalak, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIV/215/20 została podjęta (zał. 12).   

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Solec 

Kujawski. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM – przedstawił ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

  

Głosowano w sprawie: 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

Aglomeracji Solec Kujawski.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIV/216/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 13).   

10. Podjęcie uchwały w sprawie petycji z dnia 10 grudnia 2020 r. 

 

Radny Sz. Raczyński  - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił 

ww. projekt uchwały.  



 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie petycji z dnia 10 grudnia 

2020 r.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

PRZECIW (1) 

Andrzej Bąbka  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Rudny 

Uchwała Nr XXIV/217/20 została podjęta (zał. 14).   

11. Wolne głosy i wnioski. 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – podziękowała Radnym za podjęcie uchwały 

budżetowej na 2021 rok, ma to duże znaczenie, ponieważ od początku stycznia 2021 będzie 

można realizować zamierzenia. Pani Burmistrz złożyła Radnym i ich rodzinom życzenia 

świąteczne.  

Radna Alicja Żaguń – podziękowała Radnym, którzy włączyli się w działania mające na 

celu sprezentowanie potrzebującej rodzinie biurek dla dwóch chłopców (rodzina 

pięcioosobowa, ojciec wychowujący samotnie 4 dzieci). Radni, którzy postanowili wesprzeć 

tę rodzinę to Radny Adam Michalak, Radni Porozumienia dla Solca czyli Radna Beata 

Kołota, Radny Andrzej Bąbka oraz Radna Alicja Żaguń. Do pomocy zostali zaproszeni także 

Radni z Porozumienia dla Solca z poprzednich kadencji jak: Pani T. Skorek, Pani M. Kaczan, 



Pani B. Pietruszyńska, braci Kuligowskich, Pana L. Rydla, Pana W. Różańskiego. Wszyscy 

chętnie włączyli się do akcji, wobec czego akcja zakończyła się sukcesem i wkrótce prezenty 

dla tej rodziny zostaną przekazane. Do akcji przyłączyli się tez inni darczyńcy, podziękowała 

Panu D. Michalakowi – właściciela firmy fotowoltaicznej Przyjazna Energia, Radnej Powiatu 

Bydgoskiego Pani E. Wysockiej. Dzięki pomocy ww. osób, 7 paczek, oprócz rodziny 

wymienionej wyżej trafi do soleckich seniorów. Wyraziła nadzieję, że akcja taka jak ta będzie 

powtórzona.   

 

Radny Adam Michalak – podziękował Pani Burmistrz za szybką interwencję, że na hali 

sportowej OSiR pojawiły się nowe słupki i kilka nowych siatek. Wyraził nadzieje, że dzięki 

temu będzie bezpiecznie dla młodzieży i że będzie jeszcze może okazja wymienić pozostałe 

komplety.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – przypomniał Przewodniczącym komisji stałych, którzy 

nie zdążyli w roku bieżącym zrealizować wszystkich punktów swoich planów pracy, aby 

złożyli do Przewodniczącego wnioski z prośbą o przesunięcie tych punktów na rok 2021.  

Podziękował wszystkim Radnym za włączanie się w inicjatywę związaną z niesieniem 

pomocy rodzinom potrzebującym, szczególnie w tym okresie świątecznym. Podziękował też 

Pani Burmistrz, pracownikom UM oraz Radnym RM za rok wspólnej pracy, dzięki czemu 

nasza Gmina może pozytywnie działać. Złożył zebranym życzenia świąteczne.  

 

12. Zamknięcie sesji. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym za udział w sesji zdalnej oraz 

władzom Gminy i zamknął obrady sesji o godz. 14.10. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

 

Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska –  

inspektor ds. obsługi biura rady miejskiej oraz BIP 


